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Z á p i s n i c a 
z riadneho zasadnutia Komisie športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante  

konaného dňa  29. 03. 2017 

 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny  

 

Program zasadnutia:    1. Informácia o príjmoch SŠZ za február 2017 

                                     2. Informácia o zabezpečení 35. ročníka Behu Galantou 

                                     3. Analýza rozpočtu za rok 2016 - SŠZ 

                                     4. Analýza rozpočtu za rok 2016 - oblasť športu 

                                     5. Rôzne 

 

 

Otvorenie:  

Mgr. Zsolt Barczi, predseda komisie, privítal na zasadnutí komisie športu, mládeže a telesnej 

výchovy MsZ všetkých prítomných, oboznámil ich s programom zasadnutia a zaradil bod 

o prerokovaní dotácie pre Paintball,airsoft klub Galanta. 

 

S navrhnutým programom zasadnutia všetci prítomní členovia komisie súhlasili. 

 

Program: 1. Informácia o príjmoch SŠZ za február 2017 

                2. Informácia o zabezpečení 35. ročníka Behu Galantou 

                3. Analýza rozpočtu za rok 2016 - SŠZ 

                4. Analýza rozpočtu za rok 2016 - oblasť športu 

                5. Prerokovanie dotácie pre Paintball,airsoft klub 

                6. Rôzne 

 

 

Bod č. 1)  Informácia o príjmoch SŠZ za február 2017 

Písomná správa o príjmoch SŠZ bola zaslaná elektronicky. 

 

Štefan Varga - informoval prítomných o príjmoch SŠZ za uvedené obdobie. Podotkol, že sezóna     

v ŠH sa blíži ku koncu, futbalisti sa už tiež presťahovali von. Sezóna bola veľmi dobrá, od začiatku 

roka veľmi dobre vyťažená. Dúfa, že dosiahnu rozpočtové príjmy a budú vedieť postupne 

zrekonštruovať čo je potrebné. 

 

Komisia športu, mládeže a telesnej výchovy MsZ v Galante informáciu o príjmoch SŠZ za 

február 2017 berie na vedomie. 

  

 

Bod č. 2) Informácia o zabezpečení 35. ročníka Behu Galantou 

 

Mgr. Zsolt Barczi – poprosil pána Tomiča o slovo. 

Peter Tomič – som veľmi rád, že som obklopený ľuďmi ktorí sú stotožnení s behom. Dennodenne 

sme v kontakte s organizačným štábom a riešime všetky dôležité záležitosti, som spokojný. 

Mgr. Lívia Gešková – organizačný štáb pracuje na zabezpečení všetkých úloh a väčšina je už aj 

zabezpečená a vybavená. Pozvánky obdržali aj všetci členovia komisie a dúfa, že sa Komisia 

ŠMaTV Behu Galantou zúčastní a že sa na podujatí stretnú. 

Mgr. Zsolt Barczi – nakoľko sa nemôže podujatia zúčastniť, poprosil kolegov o príhovor 

v maďarskom jazyku namiesto neho. 

Zsolt Takáč – uviedol, že sa príhovoru v maďarskom jazyku ujme. 
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Peter Tomič – po otvorení dá príležitosť na príhovor (podľa dohody - p. primátor, p. viceprimátor, 

p. Dubovan, p. Janský) 

Mgr. Zsolt Barczi – ďakuje za predloženie informácií o zabezpečení XXXV. ročníka BG. 

 

Komisia športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante informáciu o  zabezpečení            

35. ročníka Behu Galantou berie na vedomie. 

 

 

Bod č. 3) Analýza rozpočtu za rok 2016 – SŠZ 

Písomná správa bola zaslaná elektronicky. 

 

Mgr. Zsolt Barczi – poprosil pána Vargu o uvedenie materiálu. 

Štefan Varga – v materiáli je uvedené, že sme dosiahli slušný nárast aj napriek tomu, že ŠH bola 

zatvorená 3 mesiace. Najväčší nárast dosiahla ubytovňa. Ohľadom výdavkovej časti zodpoviem 

prípadné otázky. 

Mgr. Zsolt Barczi – poďakoval za odprezentovanie analýzy. 

 

Komisia športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante informáciu o analýze rozpočtu za 

rok 2016 - SŠZ berie na vedomie. 

 

 

Bod č. 4) Analýza rozpočtu za rok 2016 - oblasť športu 

Písomná správa bola zaslaná elektronicky spolu s pozvánkou 

 

Mgr. Lívia Gešková – uviedla pripravený materiál. 

Mgr. Zsolt Barczi – vyjadril spokojnosť s prehľadným materiálom a poďakoval za informácie. 

 

Komisia športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante informáciu o analýze rozpočtu za 

rok 2016 - oblasť športu berie na vedomie a odporúča ju predložiť na MsZ v Galante. 

 

 

Bod č. 5) Prerokovanie dotácie pre Paintball,airsoft klub Galanta 

 

Mgr. Zsolt Barczi – uviedol žiadosť Paintball,airsoft klubu Galanta. Klub žiada o dotácie už tretí 

rok, videl že spĺňajú všetky atribúty, preto navrhuje príspevok vo výške 1 000 €. 

 

Komisia športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante znova prerokovala žiadosť 

Paintball,airsoft klub Galanta a návrh v uvedenom znení   o d p o r ú č a    predložiť  

a schváliť na MsZ v Galante. 

 

 

Bod č. 6) Rôzne 

 

Mgr. Zsolt Barczi – oslovili ma p. Szelle a p. Kovács, že by chceli presunúť súťaž silákov a box na 

nádvorie kaštieľa. MsKS sa vyjadrilo že sa to nedá skĺbiť. 

Zsolt Takáč – pódium im vyhovuje, ide im o to aby tam bolo viac ľudí a pred vystúpeniami tam nie 

je žiadny program. Program začína až od 15.00 hod.  

Mgr. Zsolt Barczi – Komisia môže návrh podporiť, ale rozhoduje o tom riaditeľstvo MsKS. 

 

Komisia športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante žiada riadenie Galantských 

trhov prejednať presun uvedených športových podujatí na nádvorie kaštieľa. 
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Mgr. Lívia Gešková – mesto Galanta obdržala žiadosť o sponzorstvo kulturistu Erika Kratochvila 

a pán primátor nás požiadal, aby sme uvedenú žiadosť posunuli do Komisie ŠMaTV. 

Mgr. Zsolt Barczi – zhodli sme sa, že dotácie sa poskytujú v zmysle Výzvy.  

 

Komisia športu, mládeže a  telesnej výchovy MsZ v  Galante   o d p o r ú č a   podporiť klub 

v budúcom roku, ak bude jeho činnosť v súlade s ustanoveniami. 

 

 

Predseda komisie záverom poďakoval všetkým prítomným za účasť.  

 

 

 

 

                                                                                                     Mgr. Zsolt Barczi  v. r.  

                   predseda komisie 

 

 

 

V Galante 29.03.2017  

Zapísala: K. Forrová  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                               


